
Sameiet promonadebygget Kjøita

Referat fra styremøte 17.10.2023

Sak 29-23/234 Gjennomgang av referat fra styremøte 22.08.2023

Godkjent.

Sak 30-23/24 Økonomisk status

Kr. 521.351,21 er plassert på fastrentekonto i 12 mnd’er, til 4,55% rente.

Sak 31-23/24 Status uteareal

Det er mottatt mange gode tilbakemeldinger fra beboerne for det arbeid som er gjort i 
sommer.

Sofus er tatt inn, og må nå rengjøres. I tillegg skal «stallen» tas inn for vinteren  
Ansv.: TT

Det bestilles 10 stk Taxus planter (  kr. 320,- + mva ) til bedd til venstre for nedkjørselen 
til garasjen. Ansv. KOV

Dugnadstiden er over ! 
Tilbud fra Landskapsentreprenøren AS for vedlikehold av hagen i 2023 aksepteres ( ca 
kr. 40.000,- inkl mva ).  Ansv.: KOV

Utbedring av inngangspartiet avventes til våren’24.

Sak 32-23/24 Søppelrommet

Endringen som er blitt gjort ved at 2 dunker er flyttet, fungerer bedre.
Det ble besluttet å installere leddlys m/ bevegelsessensor.  
Innkjøp av ny stanlykniv. 
Ansv.: CVA/KOV

Sak 33-23/24 Vaktmestertjenesten hos EIR

Ny kontrakt på faste vaktmesteroppgaver ble besluttet inngått.  Mnd’lig kostnad              
ca 16.000,- + mva ( dagens mnd’s pris ca.  14.630,-).  Avtalen løper inntil videre og 
indeksreguleres.
Kontrakten inkl følgende oppgaver:



Sak 34-23/24 Sameiefesten 09.09.2023 – evaluering

Det er mottatt mange positive tilbakemeldinger., på årets fest.

Det ble bestemt å videreføre ordning med egenandel, og at dette skal reflektere 
selvkost.  For 2024 må det derfor forventes en egenandel på kr. 200,- pr person.

Sameiefesten for 2024 ønskes lagt til juni, slik at vi kan være utendørs hvis været tillater
det.  Dato: 14.06.2024.

Sak 35-23/24 Badetrapp

Det er Kr.sand Kommune v/ Parkvesenet som har reparert trappen.  

Ansvaret tilhører kommunen, hva gjelder både trapp og brygge. 
Styret har ved flere anledninger sendt forespørsel til Parkvesenet, nå sist om ny 
badetrapp og om mulig et par benker.  Så langt ikke mottatt svar på henvendelsen.

Sak 36-23/24 Annet

 Defekt avfukter i nr 28 v/ innerboddne er byttet.



 Det tas en henvendelse til Merkantil Service om å utarbeide utkast til budsjett 
2024 basert på perioderegnskap pr 3. kvartal 2023.  Utkastet behandles på neste
styremøte.

 Lyskilder – litt informasjon:

Kommende styremøter:
 Tirsdag 14/11 hos KOV kl. 18.00



 Tirsdag 12/12 hos KP    kl 18.00


